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Protokół V/19 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 25 lutego 2019 r. 

 

Sesja odbyła się  w Sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej im. Oskara Kolberga  

w Kielcach ul. Stefana Żeromskiego 12. 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku Andrzej Pruś. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:15  i trwały do godz. 14:30. 

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwała Pani mec. Edyta Bucka. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie V sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego 

Sejmiku – Pana Andrzeja Prusia. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnianie porządku obrad sesji. 

4. Wybór sekretarzy obrad. 

5. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

6. Informacja Marszałka Województwa z działalności Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego w okresie między sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami.  

8. „Świętokrzyskie dla młodych” – podsumowanie dotychczasowych działań na rzecz 

aktywizacji młodzieży oraz przedstawienie planów na przyszłość - wystąpienie Rzecznika 

Młodzieży przy Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego     

- p.Barbary Zamożniewicz. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych wymogów 

dotyczących Raportu  o stanie Województwa Świętokrzyskiego: 

a) wystąpienie Wicemarszałka Województwa – p. Renaty Janik, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad, trybu i harmonogramu 

opracowania Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 2030+: 

a) wystąpienie Wicemarszałka Województwa – p. Renaty Janik, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej 

pod uprawy maku niskomorfinowego i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw  

w 2019 roku w województwie świętokrzyskim: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Województwo Świętokrzyskie 

pomocy rzeczowej jednostkom samorządu terytorialnego Województwa 

Świętokrzyskiego, będącym Partnerami w projekcie pn. „Szkolne Pracownie 

Informatyczne Województwa Świętokrzyskiego” realizowanym w ramach RPOWŚ 2014-

2020: 

a)  wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Jońcy, 

b)  stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą, 

c)  stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, 

d)  stanowisko Komisji Budżetu i Finansów, 

e)  dyskusja. 

f)  głosowanie uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany  uchwały Nr XXXVII/535/17 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 23 października 2017r. zmienionej uchwałą  

Nr XLVI/646/18 z dnia 28 czerwca 2018r. w sprawie likwidacji wojewódzkiej 

samorządowej jednostki organizacyjnej – jednostki budżetowej pod nazwą Świętokrzyski 

Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w Kielcach: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Jońcy,  

b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Raków pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację  zadania pn. "Renowacja figury 

Chrystusa wraz z zagospodarowaniem otoczenia w Rakowie":  

a) wystąpienie  Członka Zarządu – p. Mariusza Goska, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

15. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019-2043: 

a) wystąpienie Skarbnika Województwa – p. Marii Fidzińskiej -Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

16. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok:  

a) wystąpienie Skarbnika Województwa – p. Marii Fidzińskiej -Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia 

mechanizmów zapobiegających kumoterstwu w świecie artystycznym: 

a) wystąpienie Przewodniczącego Komisji Skarg , Wniosków i Petycji – p. Pawła 

Krakowiaka,  

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Wójta 

Gminy Sobków:  

a) wystąpienie Przewodniczącego Komisji Skarg , Wniosków i Petycji – p. Pawła 

Krakowiaka,  

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

19. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 
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20. Interpelacje i zapytania. 

21. Sprawy różne. 

22. Zamknięcie V sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

W związku z wejściem w życie z dniem 25 maja 2018r. rozporządzenia Parlamentu Europejskiego 

i Rady (UE) 2016/679 z 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 

z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE (RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani z komunikatem, 

że przebieg obrad będzie transmitowany on-line na stronie internetowej Województwa 

Świętokrzyskiego.   

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku Andrzej Pruś otworzył obrady V sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego VI kadencji. Następnie powitał radnych i zaproszonych gości, zgodnie 

z załączonymi listami obecności (zał. nr 1,2,3,4 i 5). 

 

Ad 2.  

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad 3.  

Radny Paweł Krakowiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z inicjatywy 

uchwałodawczej Komisji złożył  wnioski o rozszerzenie porządku obrad o punkty: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji do Sejmiku Województwa   

Świętokrzyskiego. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji do podmiotu właściwego. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekty uchwał zostały złożone  przez  ww. 

Komisję na piśmie, stosownie do § 90 ust. 1 Statutu Województwa Świętokrzyskiego  (zał. nr 6 i 

7).  
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  Radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony 

Środowiska z inicjatywy uchwałodawczej Komisji złożył wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad o punkt: 

1.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Wiceprzewodniczącego Rady 

Nadzorczej Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały został złożony  przez  ww. 

Komisję na piśmie, stosownie do § 90 ust. 1 Statutu Województwa Świętokrzyskiego  (zał. nr 8).  

 

 Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są inne wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku 

obrad? 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Ad 4.  

Na sekretarzy obrad Sejmik wybrał radnych: Artura Konarskiego i Janusza Kozę. 

 

W związku z przybyciem na obrady radnej Danuty Papaj, Przewodniczący Sejmiku poprosił 

o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w obradach uczestniczy  

27 radnych, tym samym zachowane jest kworum wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Wiceprzewodniczącego Rady 

Nadzorczej Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach. 

Zapytał, kto z  radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów tj. 22 głosami „za” przy 

5 głosach „wstrzymujących się”.  



str. 6 
 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie petycji do Sejmiku Województwa   

Świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania petycji do podmiotu właściwego. 

Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku  zaproponował, aby rozpatrzenie projektów uchwał nastąpiło w punktach  

17,20 i 21 porządku obrad. Dalsze punkty porządku zmieniają odpowiednio kolejność. 

 

Ad 6. 

Radni otrzymali Informację Marszałka Województwa z działalności Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego w okresie między sesjami od  07.01.2019 r. do 10.02.2019 r. (zał. nr 12 ). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww.  informację. 

 

Ad 7. 

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych między sesjami (zał. nr 13 ). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww.  informację. 
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Ad 8. 

Głos zabrała Barbara Zamożniewicz, Rzecznik Młodzieży przy Urzędzie Marszałkowskim 

Województwa Świętokrzyskiego, która podsumowała dotychczasowe działania samorządu 

województwa na rzecz aktywizacji młodzieży. Jak podkreśliła, młodzi nie są aktywni obywatelsko, 

często nie wiedzą, kto jest wójtem w ich gminie albo jakie organizacje pozarządowe działają w ich 

otoczeniu. W odpowiedzi na to powstała strategia „Świętokrzyskie dla młodych”, której celem jest 

zwiększenie społecznego zaangażowania młodzieży. Barbara Zamożniewicz mówiła, że w ramach 

strategii podjęto wiele działań aktywizujących młodzież, między innymi dotacje na organizacje 

projektów takich jak „Mania Działania”. Inny przykład to powołanie Młodzieżowego Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego, w którym zasiada 36 liderów z całego regionu. Podkreśliła, 

 że jesteśmy jedynym województwem w Polsce, które z taką powagą 

 i odpowiedzialnością realizuje politykę młodzieżową. Inne regiony chcą się od nas tego uczyć. 

Wydruk prezentacji multimedialnej pn. „Świętokrzyskie dla młodych” stanowi załącznik 

 nr 14 do protokołu. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 

Radny Arkadiusz Bąk przypomniał, że gdy powstał Młodzieżowy Sejmik były obawy, iż zostanie 

upolityczniony. Czas pokazał, że tak się nie stało. Młodzież w swoich działaniach jest apolityczna  

i pozytywnie potrafi wyrazić poglądy. Radny uważa, że to dorośli powinni brać z nich przykład.  

 

Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa poinformował, że Program „Świętokrzyskie dla 

Młodych” z pewnością będzie  kontynuowany. Podkreślił, że obecny Zarząd chce współpracować  

z młodzieżą i uczestniczyć w tym programie. Na koniec podziękował za dotychczasową pracę Pani 

Rzecznik i Młodzieży. 

 

W dalszej części głos zabrali głos zabrali: radny Henryk Milcarz, Wiceprzewodniczący Sejmiku 

oraz radny Leszek Wawrzyła, którzy pozytywnie odnieśli się do przedstawionych informacji. 

 

W związku z przybyciem na obrady radnego Jana Maćkowiaka, Przewodniczący Sejmiku 

poprosił o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w obradach 

uczestniczy  
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28 radnych, tym samym zachowane jest kworum wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

Ad 9. 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawie określenia szczegółowych wymogów dotyczących 

Raportu  o stanie Województwa Świętokrzyskiego (zał. nr 15). 

 

Głos zabrał Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa Świętokrzyskiego, który omówił 

projekt uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu.  

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 12/19 stanowi załącznik nr 16 do protokołu) wraz z następującymi poprawkami: 

1) W rozdziale II „Ramowy układ Raportu o stanie Województwa Świętokrzyskiego” w nazwie 

„Część 1: Informacja ogólna związana a sytuacją społeczno-gospodarczą województwa 

Świętokrzyskiego” dodaje się zapis: „uzupełniona opisem statystycznym”; 

2) W rozdziale II „Ramowy układ Raportu o stanie Województwa Świętokrzyskiego” w opisie 

do części 2: „Syntetyczny opis realizacji polityk, programów i strategii” po zdaniu: „Dodatkowo 

zostaną przedstawione informacje, dotyczące realizowanych projektów w ramach krajowych 

programów operacyjnych, regionalnego programu operacyjnego, grantów i konkursów" dodaje 

się zapis: „Każdy z obszarów zawierał będzie podsumowanie, w ramach którego sformułowane 

zostaną wnioski”. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wprowadzenie poprawki do projektu uchwały 

polegającej na dodaniu zapisu: „uzupełniona opisem statystycznym” w rozdziale II „Ramowy układ 

Raportu o stanie Województwa Świętokrzyskiego” w nazwie „Część 1: Informacja ogólna związana 

a sytuacją społeczno-gospodarczą województwa Świętokrzyskiego”. Zapytał, kto z radnych 

jest za wprowadzeniem poprawki, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Poprawka do projektu uchwały w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

 tj. 28 głosami „za”. 
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Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wprowadzenie poprawki do projektu uchwały 

polegającej na  dodaniu 

 zapisu: „Każdy z obszarów zawierał będzie podsumowanie, w ramach którego sformułowane 

zostaną wnioski” w rozdziale II „Ramowy układ Raportu o stanie Województwa Świętokrzyskiego” 

w opisie do części 2: „Syntetyczny opis realizacji polityk, programów i strategii” po zdaniu: 

„Dodatkowo zostaną przedstawione informacje, dotyczące realizowanych projektów w ramach 

krajowych programów operacyjnych, regionalnego programu operacyjnego, grantów i konkursów”. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem poprawki, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się  

od głosowania. 

 

Poprawka do projektu uchwały w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 28 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych wymogów dotyczących Raportu  o stanie Województwa Świętokrzyskiego. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

  

Uchwała Nr V/72/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami  

„za”  i stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad 10.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu i harmonogramu opracowania 

Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 2030 + ( zał. nr 21). 

  

Głos zabrał Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa Świętokrzyskiego, który przedstawił 

projekt uchwały, a następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu.  
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Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 13/19 stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 

Radna Agata Binkowska, która w imieniu Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego zgłosiła 

wniosek w sprawie poprawki do projektu uchwały polegającej na zmianie: 

- w tytule, treści uchwały i załączniku do uchwały - nazwy „Strategia Rozwoju Województwa 

Świętokrzyskiego 2030+” na „Strategia Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 2030”( załącznik 

nr 23 do protokołu). 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy  

z Zagranicą zapewniał, że na posiedzeniu ww. Komisji radny Adam Jarubas nie złożył wniosku  

w sprawie poprawek do projektu. Poinformował, że jedynie wywiązała się dyskusja nad projektem 

uchwały. Zaznaczył, że kolegom z PSL-u wszystko kojarzy się politycznie. Dobre programy PiS-u 

mają w nazwach plus, ale w przypadku nazewnictwa dokumentu motyw nie był polityczny mówił 

radny. Dodał, że w województwie kujawsko-pomorskim dokument już w obowiązującej 

perspektywie ma w nazwie plus i nikomu to nie przeszkadza. Jego użycie wskazuje, że kierunki 

wyznaczone 

 w dokumencie, będą rozwijać się dłużej, także po wdrożeniu strategii. Na koniec złożył wniosek 

 o odrzucenie poprawki zgłoszonej przez Klub Radnych PSL-u. 

 

Radny Grzegorz Gałuszka uznał, że nie należy wszystkiego upolityczniać, co zawiera znak „+”. 

Następnie wyjaśnił, że na posiedzeniu ww. Komisji dyskutowano nie tylko o  zapisie „+”  

ale, również o kilku innych zapisach. Zaznaczył, że zgłoszona poprawka ma na celu 

usystematyzowanie  prac nad Strategią Województwa Świętokrzyskiego. Uważa, że jeżeli będą 

odbywały się prace i konsultacje nad „Strategią …”to nie można będzie ich prowadzić po 2030 

roku. 

 

Radny Grzegorz Banaś Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

 z Zagranicą ponownie wyjaśnił, że cała dyskusja wynika z nadmiernej chęci upolitycznienia 

dokumentu, a znak „+”, który wzbudził niepotrzebne emocje, pokazuje perspektywę, bo realizacja 
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działań nie skończy się w 2030 roku, gdyż na  podstawie strategii będzie budowany kolejny 

dokument. 

 

Radny Grzegorz Gałuszka wyjaśnił, że nie chodzi mu o porównywanie, wypowiadanie się na 

temat poprawki. Chciałby zwrócić uwagę na merytoryczne podejście do sprawy. Strategia powinna 

być określona danym okresem, na którą jest ustalana i procedowana. Nie należy nikogo wprowadzać 

 w błąd, że opracowujemy ją na lata 2040, 2050, bo jest to przekłamanie. 

 

Radny Arkadiusz Bąk nadmienił, że jest złożona poprawka, każdy może sobie znak „+” różnie 

zinterpretować. Radny uważa, że dobrze by było aby „Strategia …” była przyjęta jednogłośnie bez 

względu na podziały polityczne. 

 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

Przewodniczący Sejmiku, poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały polegającą na 

zastąpieniu w tytule oraz treści projektu uchwały nazwy „Strategia Rozwoju Województwa 

Świętokrzyskiego 2030+” na „Strategia Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 2030”. Zapytał, 

kto z radnych jest za wprowadzeniem poprawki, kto jest przeciwny, kto wstrzymał  

się od głosowania. 

 

Poprawka do projektu uchwały w ww. sprawie została przez Sejmik odrzucona przy 11 głosach 

„za”,  16 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia zasad, 

trybu i harmonogramu opracowania Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 2030+. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się  od głosowania. 

Uchwała Nr V/73/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

 tj. 20 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciwnym” i  7 „wstrzymujących się” i stanowi załącznik 

 nr 25 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
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Ad 11. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej pod 

uprawy maku niskomorfinowego i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2019 roku 

 w województwie świętokrzyskim (zał. nr 27). 

 

Głos zabrał Marek Jońca, Członek Zarządu, który przedstawił projekt uchwały, a następnie 

poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. Na koniec zgłosił poprawkę redakcyjną polegającą 

na zastąpieniu w § 5 ww. projektu uchwały: „Rejonizacja upraw konopi włóknistych z podziałem 

na poszczególne gminy przedstawia się następująco:” w tabeli, kolumna 2 „Miasto/Gmina”, poz. 

28 zapisu: „Słupia Jędrzejowska” na „Słupia”. 

 

Radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i  Ochrony 

Środowiska poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 8/19 stanowi załącznik nr 28 do protokołu).  

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia ogólnej 

powierzchni przeznaczonej pod uprawy maku niskomorfinowego i konopi włóknistych oraz 

rejonizacji tych upraw w 2019 roku w województwie świętokrzyskim. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr V/74/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami 

 „za” i stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad 12. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Województwo Świętokrzyskie 

pomocy rzeczowej jednostkom samorządu terytorialnego Województwa Świętokrzyskiego, 

będącym Partnerami w projekcie pn. „Szkolne Pracownie Informatyczne Województwa 

Świętokrzyskiego” realizowanym w ramach RPOWŚ 2014-2020 (zał. nr 31). 
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Głos zabrał Marek Jońca, Członek Zarządu, który omówił projekt uchwały, a  następnie poprosił 

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektów. Na koniec zgłosił poprawkę redakcyjną polegającą 

na zastąpieniu w  załączniku: Wartość udzielonej pomocy rzeczowej dla Gminy w postaci 

wyposażenia szkolnych pracowni informatycznych biorących udział w projekcie „Szkolne 

Pracownie Informatyczne Województwa Świętokrzyskiego” do ww. projektu uchwały, w tabeli, 

kolumna 2 „Nazwa Gminy” poz. 36: zapisu: „Słupia Jędrzejowska” na „Słupia”. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinie Nr 13/19 stanowi załącznik nr 32 do protokołu). 

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformowała  

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinie Nr 6/19 stanowi 

załącznik nr 33 do protokołu). 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinie Nr 18/19 stanowi 

załącznik nr 34 do protokołu). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia przez 

Województwo Świętokrzyskie pomocy rzeczowej jednostkom samorządu terytorialnego 

Województwa Świętokrzyskiego, będącym Partnerami w projekcie pn. „Szkolne Pracownie 

Informatyczne Województwa Świętokrzyskiego” realizowanym w ramach RPOWŚ 2014-2020 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania. 

 

Uchwała Nr V/75/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami 

 „za” i stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
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Ad 13. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany  uchwały Nr XXXVII/535/17 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 23 października 2017r. zmienionej uchwałą  

Nr XLVI/646/18 z dnia 28 czerwca 2018r. w sprawie likwidacji wojewódzkiej samorządowej 

jednostki organizacyjnej – jednostki budżetowej pod nazwą Świętokrzyski Zarząd Melioracji 

i Urządzeń Wodnych w Kielcach (zał. nr 37). 

  

Głos zabrał Marek Jońca, Członek Zarządu, który omówił projekty uchwał, a  następnie poprosił  

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu.   

 

Radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i  Ochrony 

Środowiska poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 9/19 stanowi załącznik nr 38 do protokołu).  

  

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany  uchwały 

Nr XXXVII/535/17 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 23 października 2017r. 

zmienionej uchwałą Nr XLVI/646/18 z dnia 28 czerwca 2018r. w sprawie likwidacji wojewódzkiej 

samorządowej jednostki organizacyjnej – jednostki budżetowej pod nazwą Świętokrzyski Zarząd 

Melioracji i Urządzeń Wodnych w Kielcach. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr V/76/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami 

 „za” i stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

Ad 14. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Raków pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację  zadania pn. "Renowacja figury Chrystusa wraz 

z zagospodarowaniem otoczenia w Rakowie" (zał. nr 41). 
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Głos zabrał Mariusz Gosek, Członek Zarządu, który przedstawił projekt uchwały, a następnie 

poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu.  

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 5/19 stanowi 

załącznik nr 42 do protokołu). 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinie Nr 17/19 stanowi 

załącznik nr 43 do protokołu). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Z uwagi na opuszczenie sali obrad przez Wiceprzewodniczącego Henryka Milcarza, 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w obradach uczestniczy 27 radnych, tym samym zachowane jest kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie 

Raków pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania 

pn. "Renowacja figury Chrystusa wraz z zagospodarowaniem otoczenia w Rakowie". Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr V/77/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami  

„za” i stanowi załącznik nr 44 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

 

Ad 15 i 16. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem czy punkty 15 i 16 z porządku obrad 

mogą być omówione łącznie. Radni wyrazili zgodę. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 
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- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019-2043 

(zał. nr 46), 

- zmian w budżecie na 2019 rok (zał. nr 47), 

 

Głos zabrała Katarzyna Ziółkowska, Zastępca Dyrektora Departamentu Budżetu i Finansów 

UMWŚ, która przedstawiła projekty uchwał, a następnie poprosiła o przyjęcie przez Sejmik ww. 

projektów. 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję (Opinie Nr 19/19-20/19 

stanowią załączniki nr 48 i 49 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do obu punktów z porządku obrad. 

 

Radny Janusz Koza nawiązał do środków przeznaczonych w projekcie uchwały  

dla Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. św. Rafała w Czerwonej Górze, przeznaczonych 

na modernizację apteki, której dążeniem jest uruchomienie oddziału chemioterapii.  Przypomniał, 

że już w ubiegłym roku szpital dostał 500 tys. zł na ten cel, a tymczasem po raz kolejny występuje 

o pieniądze. Sugerował ponadto, że być może apteka będzie unowocześniana po to, by można tam 

było przechowywać leki do chemioterapii. 

 

Marek Bogusławski, Członek Zarządu –poinformował, że  nie posiada wiedzy na taki temat 

 i nie udzieli odpowiedzi. Poprosił o mniej emocjonalny ton wypowiedzi. 

 

Radny Arkadiusz Bąk stwierdził , że radni nie mogą głosować, ponieważ nie otrzymali 

szczegółowych odpowiedzi na zgłoszone wątpliwości. 

 

Radny Waldemar Wrona złożył wniosek formalny o 15 minut przerwy. 

 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił przerwę w obradach. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

W związku z opuszczeniem sali obrad przez radną Danutę Papaj oraz radnego Arkadiusza Bąka, 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 
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ustalono, że w obradach uczestniczy 25 radnych, tym samym zachowane jest kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Marek Bogusławski, Członek Zarządu wyjaśnił, że szpital faktycznie już raz otrzymał pieniądze 

na ten cel, ale trzeba było je zwrócić do urzędu, bo firma nie wywiązała się z terminu. Teraz 

inwestycja się kończy, więc ponownie wystąpiono o pieniądze.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019-2043. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr V/78/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

 tj. 19 głosami „za” przy 6 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 50 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa na 2019 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr V/79/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 18 głosami „za” przy 7 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 52 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

 

Ad 17. 

 Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia Wiceprzewodniczącego Rady Nadzorczej 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach został radnym 

wyświetlony. 

 

Głos zabrał radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej 

i  Ochrony Środowiska, w imieniu Komisji rekomendował kandydata na Wiceprzewodniczącego 

Rady Nadzorczej Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Kielcach w osobie Andrzeja Prusia. 
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Radny Andrzej Pruś wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 

Wiceprzewodniczącego Rady Nadzorczej Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Kielcach. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr V/80/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

 tj. 19 głosami „za” przy 6 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 54 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

 

Ad 18, 19, 20 i 21. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem czy punkty 18, 19, 20 i 21 z porządku 

obrad mogą być omówione łącznie. Radni wyrazili zgodę. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia mechanizmów zapobiegających kumoterstwu 

w świecie artystycznym (załącznik nr 56), 

- rozpatrzenia petycji złożonej przez Wójta Gminy Sobków (załącznik nr 57). 

Projekty uchwał w sprawach: 

- petycji do Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, 

 - przekazania petycji do podmiotu właściwego zostały radnym wyświetlone. 

 

Głos zabrał radny Paweł Krakowiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

który przedstawił ww. projekty uchwał, a następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. 

projektów.  

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej wprowadzenia mechanizmów zapobiegających kumoterstwu w świecie artystycznym. 
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Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania. 

 

Uchwała Nr V/81/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 24 głosami „za” przy 1 głosie „przeciwnym” i stanowi załącznik nr 58 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

złożonej przez Wójta Gminy Sobków. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr V/82/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 25 głosami  

„za”  i stanowi załącznik nr 60 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie petycji do Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr V/83/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 25 głosami 

 „za” i stanowi załącznik nr 62 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekazania petycji 

do podmiotu właściwego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr V/84/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

 tj. 24 głosami „za” przy 1 głosie „przeciwnym” i stanowi załącznik nr 64 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 
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Ad 22. 

Radni otrzymali sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego (zał. nr 66). 

 Sejmik bez uwag przyjął ww.  informację. 

 

Ad 23. 

Interpelacje i zapytania. 

Radna Elżbieta Śreniawska złożyła interpelację w sprawie publicznego transportu zbiorowego 

w województwie świętokrzyskim (załącznik nr 67) 

 

Radny Mieczysław Sas złożył interpelację w sprawie wykonania przejścia dla pieszych w jezdni 

ul. Dmowskiego w obrębie skrzyżowania z ul. J. Korczaka w Busku - Zdroju oraz wykonania 

brakującego chodnika z kostki brukowej na odcinku od przystanku autobusowego od zachodniej 

strony ul. Dmowskiego do ww. skrzyżowania (załącznik nr 68). 

 

Radny Mieczysław Gębski złożył interpelację w formie zapytań odnośnie: koncepcji Zarządu WŚ 

na zagospodarowanie terenów inwestycyjnych w Podzamczu Chęcińskim, działań podjętych przez 

Zarząd WŚ mających na celu znalezienie podmiotów chcących zainwestować na ww. terenie, 

okresowych przeglądów urządzeń technicznych znajdujących się na ww. terenie i kosztów z tym 

związanych (załącznik nr 69). 

 

Radny Artur Konarski złożył interpelację w sprawie przeglądu drogi 786 od granicy gm. 

Łopuszno  do Włoszczowej w związku z pojawiającymi się uszkodzeniami (załącznik nr 70). 

 

Radna Jolanta Tyjas, złożyła zapytanie nawiązujące do informacji, które ukazały się na 

antenieTVP3 dotyczących zwolnień ponad 100 pracowników administracji Wojewódzkiego 

Szpitala Zespolonego w Kielcach. Poprosiła  o potwierdzenie tych informacji i podanie przyczyny 

takiej decyzji (załącznik nr 71 ). 

 

Radny Leszek Wawrzyła odnośnie ogłoszonego przez Rząd RP programu smogowego, 

realizowanego przez WFOŚiGW złożył zapytanie dotyczące opóźnień i problemów z uzyskaniem 

dofinansowania przez mieszkańców województwa świętokrzyskiego (załącznik nr 72). 
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Ad 24. 

 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do  Przewodniczącego Sejmiku wpłynęły dwie 

uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej.  Pierwsza dotyczy możliwości sfinansowania 

deficytu budżetu planowanego w uchwale budżetowej Województwa Świętokrzyskiego na 2019 

roku.  

W ocenie RIO Województwo Świętokrzyskie ma możliwość sfinansowania planowanego  

w uchwale budżetowej na 2019 rok deficytu budżetu.  

Druga uchwała RIO potwierdza prawidłowość planowanej kwoty długu Województwa 

Świętokrzyskiego.     

Oba dokumenty zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej i zakładce Informator  

w systemie eSesja.  

Następnie zakomunikował, że VI sesję Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego planuje zwołać 

na 25 marca br. w Filharmonii Świętokrzyskiej.  

Poprzedzą ją posiedzenia Komisji Sejmiku w dniu  21 marca br.  

Radny Andrzej Swajda w imieniu Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa  Ludowego złożył 

wniosek o zwołanie nadzwyczajnej sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. Wyjaśnił, 

 że zwołanie sesji podyktowane jest koniecznością przyjęcia stanowiska Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego dotyczącego katastrofalnej sytuacji w polskim rolnictwie. 

Wniosek zawierający porządek obrad wraz z projektem uchwały stanowi załącznik 

 nr 73 do protokołu. 

 

Radny Janusz Koza zwrócił się z prośbą do Marszałka Województwa aby zobowiązał 

dyrektorów Departamentów UMWŚ oraz dyrektorów wojewódzkich samorządowych jednostek 

organizacyjnych do obowiązkowego udziału w Komisjach i sesjach Sejmiku. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w związku ze złożonym wnioskiem o zwołanie 

nadzwyczajnej sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Klub Radnych PSL-u, jako 

Przewodniczący Sejmiku jest zobowiązany zwołać sesję na dzień przypadający w ciągu 7 dni  

od dnia złożenia wniosku. W związku z powyższym zwołał  VI nadzwyczajną sesję na 4 marca 

br.  
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Ad 25. 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie V sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.  

 

 

 

           Przewodniczący Sejmiku 

 

         Andrzej Pruś 

 

 

 

 

Sekretarze obrad: 

 

Radny Artur Konarski       Radny Janusz Koza 

 

………………………...       ……………………. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządzili: 

Iwona Muter 

Robert Świstak 


